
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunstyrelsens arbetsutskott
Sammanträdesdatum
2021-05-04    

Plats och tid Tingshuset för ksau+kc+sekr/Teams för övriga kl. 13:00-19:00

Ledamöter Michael Plogell (FR) (ordförande)
Lars-Erik Olsson (S) (vice ordförande)
Sverre Fredriksson (M) (2:e vice ordförande)

Övriga närvarande Suzanna Bengtsson (Kommunsekreterare) §§70-99
Monica Holmgren (Kommunchef)
Amanda Salib (Praktikant Borås högskola)
Robert Hagström (Kultur- och fritidschef) §70
Christina Hultén (Säkerhetschef) §72
Peter Garton (Park-/avfallschef) §71
Kristina Axelsson (Planchef) §§73-76
Lars Carlsson (Samhällsplanerare) §§73-76
Daniel Aronsson (Ekonomichef) §§77-80
Eva Lidslot (Projektledare) §81
Fia Wickström (Näringslivschef/planeringssekreterare) §§82-84

Utses att justera Lars-Erik Olsson (S)

Justeringens plats och 
tid

Digitalt ,  2021-05-12   17:00

Paragrafer §§70-100

Sekreterare
Suzanna Bengtsson

Ordförande       
Michael Plogell (FR)

Underskrifter

Justerande       
Lars-Erik Olsson (S)

ANSLAGSBEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag på 
kommunens digitala anslagstavla 2021-05-14. Anslaget tas ner 2021-
06-05. Protokollet förvaras i kommunhuset.
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunstyrelsens arbetsutskott
Sammanträdesdatum
2021-05-04

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Innehållsförteckning
§70 Sjuhäradsleden - information

§71 Förslag till avfallsplan ”Mot en hållbar och cirkulär framtid, Gemensam avfallsplan 
2021-2030” – yttrande till Boråsregionen

§72 Lokala ordningsföreskrifter för Bollebygds kommun - yttrande
§73 Planprioritering för Bollebygds kommun, våren 2021
§74 Upphävande av utvecklingsplan Olsfors-Hultafors
§75 Beslut om utställning av översiktsplan
§76 Samrådsremiss för ny järnväg mellan Göteborg–Borås, samråd 3
§77 Budgetunderlag kommunstyrelsen 2022-2024
§78 Uppföljningsrapport april 2021 för kommunstyrelsen - information
§79 Uppföljningsrapport april 2021 för Bollebygds kommun - information
§80 Flytt av kommunens e-post till Exchange online
§81 Vision Bollebygd 2035 - godkännande av projektplan
§82 Förbättrat företagsklimat, mätningar - information
§83 Trafikplan 2022 - yttrande till Västtrafik
§84 Dialogmöte 2021 med Västtrafik
§85 Uppdrag kring införande av barnkonsekvensanalys i Bollebygds kommun
§86 Årsredovisning 2020 för Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund
§87 Årsredovisning 2020 för Sjuhärads samordningsförbund
§88 Årsredovisning 2020 för Tolkförmedling Väst
§89 Svar på motion (-) om tidplan och budget för grundsärskola i Bollebygds kommun
§90 Svar på motion (S) att renovera stora idrottshallen i Bollebygdsskolan
§91 Svar på motion (S) om anläggning av beachvolley- /handbollsplan vid Bollebygdskolan

§92 Delegeringsrätt till kommunstyrelsen kring eldningsförbud - revidering av 
kommunstyrelsens reglemente

§93 Utbetalning av partistöd 2021 - Sverigedemokraterna
§94 Utbetalning av partistöd 2021 - Socialdemokraterna
§95 Utbetalning av partistöd 2021 - Moderaterna
§96 Revidering av ägardirektiv för Gryaab AB
§97 Förfrågan från Mölndalsåns vattenråd om finansiering

§98 Akut behov av verksamhetslokaler för individ- och familjeomsorgens 
myndighetsenheter

§99
Dialog/avstämning kring ett av uppdragen i verksamhetsplanen - Kommunstyrelsen har 
i uppdrag ett leda en översyn av ungdomsgårdens hemvist utifrån ekonomi och kvalitet - 
information

§100 Protestlista om massagen - diskussion

Page 2 of 52



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunstyrelsens arbetsutskott
Sammanträdesdatum
2021-05-04

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§70

Sjuhäradsleden - information

Ärendet
Dagens sammanträde
Kultur- och fritidschef Robert Hagström och kommunchef Monica Holmgren informerar om 
arbetet med nuvarande och framtida skötsel av den del av Sjuhäradsleden som går igenom 
Bollebygds kommun. 

Beslutsunderlag
 Kvalitetsstandard Leder i Västsverige. KLAR
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§71 KS2021/35

Förslag till avfallsplan ”Mot en hållbar och cirkulär framtid, 
Gemensam avfallsplan 2021-2030” – yttrande till Boråsregionen 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande, daterat 2021-04-22, och skickar det som 
kommunens yttrande till Boråsregionen.

Ärendet
Kommunerna i Boråsregionen; Bollebygd, Borås, Herrljunga, Mark, Svenljunga, Tranemo, 
Ulricehamn och Vårgårda samverkar kring att ta fram en gemensam avfallsplan. Regional 
avfallsplan ”Mot en hållbar och cirkulär framtid” för perioden 2021-2030 har arbetats fram under 
framförallt 2020 med hjälp av en projektgrupp bestående av en projektledare och en representant 
från varje kommun eller kommunalt avfalls- och energibolag. Till projektgruppens hjälp bildades 
fokusgrupper bemannade med tjänstepersoner från våra åtta kommuner samt ett antal externa 
aktörer för att ge inspel på målen i avfallsplanen. Under framtagandet har målförslagen 
kontinuerligt förankrats i kommunerna. Den regionala avfallsplanen är ute på remiss under första 
halvåret 2021.

Samtliga facknämnder i kommunen har fått avfallsplanen på internremiss och nämnderna ställer 
sig positiva till hur avfallsplanen är utformad. Remissen har även ställts ut till allmänheten under 
mars månad. Inga synpunkter från allmänheten har inkommit.

Sammanställning yttranden från nämnderna inklusive kommunstyrelsen:

Socialnämnden har granskat avfallsplanen och ser positivt på det upprättade förslaget. I övrigt 
görs bedömningen att det inte finns något att erinra.

Utbildningsnämnden ser att förslaget om regional avfallsplan väl speglar det övergripande 
uppdrag om miljöperspektiv som åvilar skola och förskola Genom ett miljöperspektiv ska barn 
och elever ges möjligheter både att ta ansvar för den miljö de själva direkt kan påverka och att 
skaffa sig ett personligt förhållningssätt till övergripande och globala miljöfrågor. De ska också 
ges möjlighet att utveckla kunskaper om hur de olika val som människor gör kan bidra till en 
hållbar utveckling.

Samhällsbyggnadsnämnden föreslår att kommunstyrelsen ställer sig bakom upprättat förslag till 
avfallsplan med följande synpunkt; ”det saknas delmål för hur avfall i villaområden och 
landsbygden bör hanteras”.

Kommunstyrelsen ser positivt på förslaget till ny regionalavfallsplan. Dock saknas 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

kostnadsberäkning och de ekonomiska förutsättningarna är oklara vilket innebär att kommunen i 
sitt budgetarbete inför 2022 står inför en okänd faktor. Det kan påverka i vilken grad Bollebygds 
kommun kan leva upp till uppsatta mål. Det som inte kan styras av Boråsregionen utifrån det 
kommunala självstyret är vem som är ansvarig för vilket mål enligt struktur i tabellerna i bilaga 2. 
Detta måste kommunen själv arbeta fram och fastställa när planen är antagen. Ansvarsfördelning 
i kommunen tas slutligt fram under implementeringen 2021. Viktigt att poängtera är att ansvaret 
för uppfyllande av målen inte enbart faller på avfallsenheten. Avfallsplanen innehåller mål och 
åtgärder som berör många olika delar av kommunens verksamhet. Ansvaret för arbetet med den 
interna arbetsfördelningen i Bollebygds kommun anser kommunstyrelsen bör ligga på enhetschef 
för park och avfall och förankras i kommunledningsgruppen innan det fattas politiskt beslut. För 
att lyckas nå målen behöver samarbete såväl mellan nämnder i egen kommun som samarbete 
mellan kommunerna i Sjuhärad fastställas och stärkas.
 
Den regionala avfallsplanen är ett strategiskt dokument som ska ses över tid. Avfallsplanen är på 
10 år och Bollebygds kommun väljer själv i vilken takt och i vilken ordning man vill jobba för att 
nå de önskade målen. Respektive nämnd som kommer att arbeta med de olika aktiviteterna 
behöver ta fram kostnadsberäknade handlingsplaner inför kommande års budgetarbeten om en 
aktivitet inte anses kunna utföras inom ram.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande, daterat 2021-04-22, och skickar det som 
kommunens yttrande till Boråsregionen.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag
 Förslag till avfallsplan ”Mot en hållbar och cirkulär framtid, Gemensam avfallsplan 2021-

2030” – yttrande till Boråsregionen
 Förslag till avfallsplan ”Mot en hållbar och cirkulär framtid, Gemensam avfallsplan 2021-

2030" – yttrande till Boråsregionen
 Avfallsplan_Boråsregionen_remissförslag

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§72 KS2020/256

Lokala ordningsföreskrifter för Bollebygds kommun - yttrande 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen tillstyrker förslag till lokala ordningsföreskrifter för Bollebygd kommun.
 
Arbetsutskottets beslut
I tillhörande karta i ärendet görs tydligare gränsdragningar.

Ärendet
Ordningslagen (1993:1617) innehåller grundläggande bestämmelse om allmän ordning och 
säkerhet på offentlig plats. Utöver vad som regleras i denna lag får kommuner enligt 
Förordningen (1993:1632) besluta om lokala ordningsföreskrifter. Kommunstyrelseförvaltningen 
har arbetat fram ett förslag till nya lokala ordningsföreskrifter för kommunen. De nuvarande 
föreskrifterna är från 1996. 
 
Kommunstyrelseförvaltningen har upprättat ett förslag till nya lokala ordningsföreskrifter i 
Bollebygds kommun. Förslaget har översänts till nämnderna (inkl. kommunstyrelsen), polisen 
och länsstyrelsen för yttrande. Yttrande ska ha lämnats till kommunen senast 30 juni 2021.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen tillstyrker förslag till lokala ordningsföreskrifter för Bollebygd kommun.
 
Ledamöternas förslag till beslut
Michael Plogell (FR) föreslår som tilläggsförslag att det i tillhörande karta i ärendet görs tydligare 
gränsdragningar. Förslaget antas. 
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Lokala ordningsföreskrifter för Bollebygds kommun, yttrande från kommunstyrelsen
 Lokala ordningsföreskrifter för Bollebygds kommun
 Kartbilaga offentlig plats alkholförbud 20210419
 Lokala ordningsföreskrifter för Bollebygds kommun (nuvarande)

Skickas till
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Kommunstyrelsen, säkerhetschef
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§73 KS2019/222

Planprioritering för Bollebygds kommun, våren 2021 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till Kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen beslutar att prioritera detaljplanerna enligt föreslagen ordning under rubriken 
Prioriterade planer 25 maj 2021, samt att sammanställd prioriteringslista ersätter föregående (KS 
2020-11-24, § 191).
 
Reservation
Lars-Erik Olsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag.

Ärendet
Kommunstyrelsen ombeds yttra sig över prioritering av plan- och exploateringsenhetens ärenden 
och arbetsuppgifter som rör planverksamheten. Kommunstyrelsen fattade ett beslut om senaste 
planprioritering på sammanträdet i 24 november 2020, § 191. Avsikten är att uppdatera 
dokumentet och planprioriteringen två gånger per år.
 
Planenheten föreslår följande planprioritering:  
Prioriterade planer 25 maj 2021
1. Översiktsplan 2022 (KS2020/24)
2. DP Grundskola Bollebygds tätort (KS2021/127)*
3. DP Förskola Olsfors (KS2021/99)*
4. Utredningsuppdrag kommunala förtätningsprojekt (SBN2020/193)
5. Utredningsuppdrag förtäta centrala Bollebygd
6. DP Prästgårdsgärdet (SBN2015/613)
7. DP Fjällastorp (SBN2015/614)
8. DP Köpmansvägen (SBN2019/281)
9. DP Getabrohult (SBN2015/97)
10. DP Rinna rekreationsområde (SBN2015/469)
11. DP Buagärde (SBN2015/615)

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att prioritera detaljplanerna enligt föreslagen ordning under rubriken 
Prioriterade planer 25 maj 2021, samt att sammanställd prioriteringslista ersätter föregående (KS 
2020-11-24, § 191).
 
Planenhetens förslag bifalls av Sverre Fredriksson (M).
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Ledamöternas förslag till beslut
Lars-Erik Olsson (S) föreslår följande ordning:
 1. Översiktsplan 2022 (KS2020/24)
2. DP Grundskola Bollebygds tätort (KS2021/127)*
3. DP Förskola Olsfors (KS2021/99)*
4. DP Prästgårdsgärdet (SBN2015/613)
5. DP Fjällastorp (SBN2015/614)
6. Utredningsuppdrag kommunala förtätningsprojekt (SBN2020/193)
7. Utredningsuppdrag förtäta centrala Bollebygd
8. DP Köpmansvägen (SBN2019/281)
9. DP Getabrohult (SBN2015/97)
10. DP Rinna rekreationsområde (SBN2015/469)
11. DP Buagärde (SBN2015/615)
 
Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag; dels planenhetens, dels Lars-Erik Olssons (S). 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att arbetsutskottet beslutar enligt 
planenhetens förslag. 
 
Reservation
Lars-Erik Olsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

Beslutsunderlag
 Kommunstyrelsens planprioritering, våren 2021
 §191 KS Planprioritering för Bollebygds kommun

Skickas till
Kommunstyrelsen 
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§74 KS2021/12

Upphävande av utvecklingsplan Olsfors-Hultafors 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till Kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige upphäver utvecklingsplan för Olsfors-
Hultafors.

Ärendet
Utvecklingsplan för Olsfors-Hultafors antogs av kommunfullmäktige 2008-09-18. Syftet med 
dokumentet vid antagandet var att stimulera utvecklingen i Olsfors och Hultafors, främst genom 
att föreslå nya områden för bostäder och verksamheter. Utvecklingsplanen angav även hur 
intressen gällande natur, friluftsliv och kulturmiljö skulle tillgodoses. Underlaget har nyttjats som 
stöd vid detaljplanering och bygglovgivning.
 
I nuläget tas en ny översiktsplan för Bollebygds kommun fram. Planen förväntas bli antagen vid 
årsskiftet 2021/2022. För att staka ut en entydig utvecklingsinriktning för Olsfors och Hultafors 
kommer de framtidsvisioner som fortfarande bedöms vara intressanta och genomförbara att 
flyttas över till kommande översiktsplan.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige upphäver utvecklingsplan för Olsfors-
Hultafors.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Upphävande av utvecklingsplan Olsfors-Hultafors
 Utvecklingsplan Olsfors-Hultafors

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§75 KS2020/24

Beslut om utställning av översiktsplan 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen godkänner samrådsredogörelsen som sin egen och skickar översiktsplanen för 
utställning.

Ärendet
Alla kommuner ska enligt Plan- och bygglagen ha en aktuell översiktsplan som omfattar 
hela kommunens yta. Översiktsplaneringen styrs i huvudsak av Plan- och bygglagen och 
Miljöbalken. Planen är inte rättsligt bindande, men ger en viktig vägledning och tas fram i 
en planeringsprocess som garanterar insyn i processen.
 
Kommunfullmäktige ska, enligt plan- och bygglagen, ta ställning till översiktsplanens aktualitet 
minst en gång per mandatperiod. Kommunstyrelsen gav dåvarande samhällsbyggnadsavdelningen 
i uppdrag att ta fram en ny översiktsplan för Bollebygds kommun i november 2012. Arbetet med 
att ta fram en ny översiktsplan har påbörjats i två omgångar, 2012 respektive 2014. Under 
2016 återupptogs arbetet med översiktsplanen och en aktualitetsförklaring togs fram 2017. 
Nuvarande arbetsgrupp och styrgrupp började sitt arbete våren 2020 och beräknas vara klart i 
slutet av 2021. Arbetet genomförs med konsultstöd samt personal på 
samhällsbyggnadsförvaltningens planenhet.
 
Arbetet sker digitalt och handlingen finns endast att tillgå på nätet via länkar på hemsidan. Två 
olika tidiga dialoger har hållits innan samrådet för att samla in synpunkter till samrådshandlingen. 
Syftet med samrådet var att få fram ett så bra beslutsunderlag som möjligt och att ge möjlighet 
till insyn och påverkan. Inför samrådet genomfördes ett avgränsningssamråd för 
miljökonsekvensbeskrivningen med Länsstyrelsen. Miljökonsekvensbeskrivningen ska redovisa 
en bedömning av den påverkan på miljön som planens genomförande kan få.
 
Kommunstyrelsen beslutade i oktober 2020 att sända förslaget till ny översiktsplan på samråd. 
Samrådet pågick under tiden 9 nov 2020 - 31 jan 2021. Inkomna synpunkter finns nedkortade 
och sammanställda i en samrådsredogörelse. Planförslaget samrådes med kommuninvånarna, 
länsstyrelsen, regionen och berörda kommuner. På grund av rådande pandemi kunde inte 
offentliga möten hållas för att möta kommuninvånarna och samla in synpunkter. Därför togs ett 
beslut, att utöver kungörelse i tidningar, även skicka ut ett brev med inbjudan att lämna 
synpunkter till samtliga hushåll i kommunen. På grund av det stora antalet synpunkter som kom 
in genom tillvägagångssättet så har synpunkterna behövt kortas ner och delas in i kategorier för 
att det ska gå att få en överblick i redogörelsen. Synpunkterna finns även att tillgå i sin helhet. 
Flera av de som lämnat synpunkter kom med konkreta förslag som har bidragit till att göra 
granskningshandlingen bättre och de har lett fram till en granskningshandling som nu föreslås 
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skickas ut på granskning. Efter granskningen ska nyinkomna synpunkter redovisas i ett särskilt 
utlåtande innan planen föreslås antas av kommunfullmäktige. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen godkänner samrådsredogörelsen som sin egen och skickar översiktsplanen för 
utställning.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag
 Beslut om utställning av översiktsplan

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§76 KS2020/69

Samrådsremiss för ny järnväg mellan Göteborg–Borås, samråd 3 

Beslut
Ärendet skickas till kommunstyrelsen utan förslag från arbetsutskottet.

Ärendet
Gestaltningsprogrammet ingår i lokaliseringsutredningen för en ny dubbelspårig järnväg mellan 
Göteborg och Borås. Gestaltningsprogrammet sammanfattar det gestaltningsarbete som 
genomförts i lokaliseringsutredningen och utgör samtidigt underlag för kommande 
arbete. Projektets gestaltningsavsikter, som har tagits fram utifrån projektets mål,
ligger tillsammans med den integrerade landskapskaraktärsanalysen (ILKA), till grund för 
gestaltningsprogrammet. I ILKA beskrivs landskapets karaktär, funktion och relationer, men 
även landskapets känslighet och potential för järnvägsanläggningen. Gestaltningsprogrammet 
utgår även från de analyser som gjorts i lokaliseringsutredningens sociala konsekvensanalys 
(SKA). Syftet med gestaltningsprogrammet är att på ett översiktligt vis sammanfatta det 
gestaltningsarbete som genomförts i lokaliseringsutredningen. Ett annat syfte med 
gestaltningsprogrammet är ett skapa en förståelse för hur anläggningen kan komma att se ut och 
hur mycket plats den tar i anspråk samt hur den kan komma att påverka omgivningen. 
Gestaltningsprogrammet redovisar ett antal platsspecifika åtgärder med syfte att passa in 
anläggningen i dess omgivning. Ytterligare ett syfte med gestaltningsprogrammet är att svara på 
vilka korridorer och stationsalternativ som bäst lyckas ta till vara den potential som ?nns i 
landskapet samt hur väl känsligheterna i landskapet
kan hanteras inom korridoren.
 
Utredningsområdet sträcker sig från Almedal i väster och förbi Borås tätort i öster. 
Utredningsområdet berör sex kommuner: Göteborg, Mölndal, Härryda, Bollebygd, Mark och 
Borås. Projektets gestaltningsavsikter har applicerats i utvalda områden längs med sträckan. Dessa 
områden benämns i gestaltningsprogrammet för fokusområden. De utvalda fokusområdena är 
områden med stora allmänna intressen, där det ställs särskilda krav på gestaltningen och 
gestaltningsaspekterna är alternativskiljande. Planerad byggstart för Göteborg-Borås är 2025-
2027. 
 
Till dagens sammanträde är tjänsteskrivelse och förslag till yttrande inte färdigt utan skickas med 
inför kommunstyrelsens sammanträde 2021-05-25. 

Förslag till beslut
Ledamöternas förslag till beslut
Michael Plogell (FP) föreslår att ärendet skickas till kommunstyrelsen utan förslag från 
arbetsutskottet. Förslaget antas. 
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Beslutsunderlag
 Samråd 3 Gestaltningsprogram

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§77 KS2021/151

Budgetunderlag kommunstyrelsen 2022-2024 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Budgetunderlag 2022-2024 för kommunstyrelsen godkänns.

Ärendet
Enligt kommunens styrmodell är det mål- och budgetförutsättningar som är det första underlaget 
som tas fram i den årliga planerings- och budgetprocessen. Mål- och budgetförutsättningarna tas 
fram kommungemensamt och behandlas i kommunstyrelsen i februari. Därefter ska respektive 
nämnd upprätta förslag till budgetunderlag som beskriver konsekvenserna av den preliminärt 
tilldelade ramen samt kompletterande information/specificering av förändrade behov.

Förslag till beslut
Budgetunderlag 2022-2024 för kommunstyrelsen godkänns.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Budgetunderlag kommunstyrelsen 2022-2024
 Budgetunderlag kommunstyrelsen 2022-2024

Skickas till
Kommunstyrelsen 
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Sammanträdesdatum
2021-05-04

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§78 KS2021/150

Uppföljningsrapport april 2021 för kommunstyrelsen - information 

Ärendet
Uppföljningsrapport per april har i första hand ett ekonomiskt fokus där årets prognos för 
kommunstyrelsen redogörs för. Fullständig aprilrapprt presenteras på kommunstyrelsens 
sammanträde 2021-05-25. 
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2021-05-04
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§79 KS2021/116

Uppföljningsrapport april 2021 för Bollebygds kommun - 
information 

Ärendet
Uppföljningsrapport per april har i första hand ett ekonomiskt fokus där årets prognos för 
kommunen redogörs för. Fullständig aprilrapprt presenteras på kommunstyrelsens sammanträde 
2021-05-25. 
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Sammanträdesdatum
2021-05-04

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§80 KS2021/145

Flytt av kommunens e-post till Exchange online 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige godkänner att molntjänst får användas för 
kommunens e-post.

Ärendet
Till följd av stora risker och en allvarlig driftsstörning i kommunens gamla datacenter har 
kommunstyrelsen fattat beslut om att tillfälligt tillåta att kommunens e-post flyttas till 
molntjänsten Exchange Online som driftas av Microsoft. 
 
Kommunstyrelsen anser att frågan slutgiltigt ska avgöras av kommunfullmäktige. 
Kommunstyrelsen bedömning är att det finns tre möjliga alternativ och förordar en fortsatt drift 
av kommunens e-post som en molntjänst.

Förslag till beslut
Kommunfullmäktige godkänner att molntjänst får användas för kommunens e-post.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag
 Flytt av e-post till exchange online
 Rapport avseende drift av e-post
 §87 KS Flytt av kommunens e-post till Exchange online

Skickas till
Kommunstyrelsen
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Sammanträdesdatum
2021-05-04

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§81 KS2021/160

Vision Bollebygd 2035 - godkännande av projektplan 

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner projektplan för visionsarbetet Bollebygd 2035.

Ärendet
I verksamhetsplanen för 2021 beslöt kommunstyrelsen att tilldela kommunstyrelseförvaltningen 
ett uppdrag att under året ta fram ett förslag till kommunfullmäktige för en ny vision för 
Bollebygds kommun. Framtagandet ska ske i bred förankring tillsammans med medborgare, 
föreningar, företagare, fackliga organisationer, medarbetare och andra intressenter.
 
Projektplanen har tagits fram i samarbete med kommunstyrelsens arbetsutskott, kommunchef 
Monica Holmgren, representanter från de politiska partierna, kommunensledningsgrupp och 
projektledaren. Projektplanen beskriver de olika faserna i projektet, målgrupp, intressenter de 
olika arbetsmetoderna och tidplanen för projektet.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner projektplan för visionsarbetet Bollebygd 2035.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Projektplan Vision Bollebygd 2035
 Projektplan Vision Bollebygd 2035

Skickas till
Projektledare/handläggare
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§82

Förbättrat företagsklimat, mätningar - information

Ärendet
Dagens sammanträde
Näringslivschef Fia Wickström redogör för mätningar kring företagsklimat. 
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Sammanträdesdatum
2021-05-04

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§83 KS2021/153

Trafikplan 2022 - yttrande till Västtrafik 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande om Trafikplan 2022 och skickar det som 
kommunens yttrande till Västtrafik AB.

Ärendet
Västra Götalandsregionen ansvarar för den allmänna kollektivtrafiken i regionen. Regionen är 
ensam ägare av kollektivtrafiken sedan skatteväxling gjordes 2011. För att en linje/tur skall vara 
ekonomisk och miljömässigt försvarbar enligt Västra Götalandsregionen ska det finnas minst 8 
passagerare per tur (utslaget på ett helt år) och ha en 33 procent 
kostnadstäckningsgrad. Bollebygds kommun har fått ett trafikförslag på Trafikplan 2022 som 
presenterades på kommunstyrelsens möte i april 2021. Bakgrundsarbetet med trafikplan 2022 är 
att anpassa verksamheten till resbehoven och en ansträngd ekonomi för regionen. Utgångspunkt i 
fakta om hur resandet såg ut innan pandemin, effektivitet i trafikupplägg och 
genomförbarhet. Grunden i besparingsarbetet från Västtrafik har varit att påverka kund så lite 
som möjligt alternativt påverka så få som möjligt. Fokus är att effektivisera genom utglesning av 
trafik eller hänvisning till parallelltrafik, vilket innebär att spara där påverkan på kund blir låg och 
där det finns kapacitet i systemet alternativt där resandet är väldigt lågt. Förslag som framkommit 
tidigare från Västtrafik på Boråsbanan (tåg) är sen kvällstur, fredag och lördag med avgång 
klockan 23:00 från Göteborg.
 
Det har kommit fler förslag på besparingar från Västtrafik sedan senaste sammanträdet på 
kommunstyrelsen 2021-04-13, utmed Boråsbanan (tåg) förutom den sena kvällsturen fredag och 
lördag från Göteborg klockan 23.00 vilket innebär att det är totalt fyra förslag på besparingar från 
Västtrafik på Boråsbanan (tåg).

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande om Trafikplan 2022 och skickar det som 
kommunens yttrande till Västtrafik AB.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Yttrande över trafikplan 2022, Västtrafik

Page 21 of 52



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunstyrelsens arbetsutskott
Sammanträdesdatum
2021-05-04

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

 Trafikplan 2022 - yttrande till Västtrafik
 Trafikplan 2022 underlag och förslag
 Komplettering trafikplan 2022, tåg.

Skickas till
Kommunstyrelsen 
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Sammanträdesdatum
2021-05-04
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§84 KS2021/152

Dialogmöte 2021 med Västtrafik 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen antar förslag till svar på frågor om kollektivtrafik inför dialogmöte med 
Västtrafik 2021.

Ärendet
Västra Götalandsregionen är ensam ägare och ansvarar för den allmänna kollektivtrafiken sedan 
skatteväxling gjordes år 2011. Västtrafik ombesörjer den allmänna kollektivtrafiken utifrån de mål 
och riktlinjer som beslutats av Västra Götalandsregionen. För att den allmänna kollektivtrafiken 
skall var miljömässigt och ekonomiskt hållbar enligt Västra Götalandsregionen skall en linje/tur 
ha minst 8 passagerare per tur året runt och/eller en täckningsgrad på minst 33 procent.
 
Varje år vill Västtrafik ha skriftligt svar på frågor från respektive kommun inför vad Västtrafik 
kallar ett dialogmöte, bl a frågor som rör utvecklingen i kommunen under de kommande tre åren 
och som har en påverkan på kollektivtrafiken; befolkningsökning, infrastruktur och resbehov, 
utbyggnadsområden med inflyttning respektive avvecklingsområden.
 
Svaren utgör också viktig input till framtagande av utvecklingsplaner för kollektivtrafiken. 
Västtrafik vill ha de skriftliga svaren senast 2021-06-04.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen antar förslag till svar på frågor om kollektivtrafik inför dialogmöte med 
Västtrafik 2021.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Dialogmöte 2021 med Västtrafik
 Frågor att besvara inför dialogmöte.

Skickas till
Kommunstyrelsen 
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§85 KS2021/32

Uppdrag kring införande av barnkonsekvensanalys i Bollebygds 
kommun 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen beslutar att införa rubrik, ”Barnkonsekvensanalys”, i mallen för 
tjänsteskrivelser samt att barnkonsekvensanalys ska göras enligt metodhandbok ” Metodhandbok 
för Barnkonsekvensanalys”.

Ärendet
En barnkonsekvensanalys är enligt Barnombudsmannen ett analytiskt verktyg för att omsätta 
barnkonventionen i handling och synliggöra barnets bästa. Analysen framställs med avsikt att öka 
kvaliteten i beslut som rör barn och unga. Syftet med barnkonsekvensanalysen ska enligt FN-
kommitténs förslag förutspå den påverkan en viss handling eller ett visst beslut kan få för barn 
och deras åtnjutande av sina rättigheter. Syftet med Bollebygd kommuns metod för 
barnkonsekvensanalysen är att grundstrukturen ska vara till nytta för alla förvaltningar.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att införa rubrik, ”Barnkonsekvensanalys”, i mallen för 
tjänsteskrivelser samt att barnkonsekvensanalys ska göras enligt metodhandbok ” Metodhandbok 
för Barnkonsekvensanalys”.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Barnkonsekvensanalys inför beslut
 Metodhandbok för barnkonsekvensanalys

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§86 KS2021/149

Årsredovisning 2020 för Boråsregionen Sjuhärads 
kommunalförbund 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Kommunfullmäktige godkänner årsredovisning 2020 för Boråsregionen, 
Sjuhärads kommunalförbund.
 
Förbundsdirektionen och de enskilda ledamöterna i densamma beviljas ansvarsfrihet.

Ärendet
Direktionen för Boråsregionen, Sjuhärads kommunalförbund, har fastställt årsredovisningen för 
2020 och beslutat att översända densamma, tillsammans med revisionsberättelse, till 
medlemskommunerna för godkännande och prövning av ansvarsfrihet. 
 
Totalt redovisar förbundet ett positivt resultat om 107 tkr gentemot budget vilket är 973 tkr 
högre än 2019. De största avvikelserna är förbundskansliet som redovisar ett positivt resultat 
gentemot budget om 1 221 tkr samt Navet science center som redovisar ett negativt resultat om 1 
119 tkr. Business Region Borås samt Närvårdskontoret redovisar balanserat resultat, vilket beror 
på att de interna överskotten i verksamheterna i sin helhet överförs till 2021. Prognos för 
helårsresultat i samband med delårsbokslutet var ett positivt resultat om knappt 200 tkr i 
förhållande till lagd budget. Det faktiska resultatet för förbundet överensstämmer därmed med 
tidigare lagd prognos.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 

Förslag till beslut
Kommunfullmäktige godkänner årsredovisning 2020 för Boråsregionen, 
Sjuhärads kommunalförbund. Förbundsdirektionen och de enskilda ledamöterna i densamma 
beviljas ansvarsfrihet.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag
 Årsredovisning 2020 för Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund
 Årsredovisning 2020 Boråsregionen sjuhärads kommunalförbund
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Skickas till
Kommunstyrelsen
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§87 KS2021/148

Årsredovisning 2020 för Sjuhärads samordningsförbund 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktige godkänner årsredovisning 2020 för Sjuhärads samordningsförbund.
 
Kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen samt de enskilda ledamöterna i 
densamma.

Ärendet
Sjuhärads samordningsförbund omfattar geografiskt åtta kommuner och befolkningsunderlaget i 
området var vid halvårsskiftet drygt 226 000 invånare enligt statistik från 
SCB. Samordningsförbundet är en fristående juridisk organisation med Arbetsförmedlingen, 
Försäkringskassan, Västra Götalandsregionen samt Borås Stad, Bollebygd, Herrljunga, Mark, 
Svenljunga, Tranemo, Ulricehamn och Vårgårda kommuner som medlemmar. Uppgiften är i 
första hand att verka för att medborgare ska få stöd och rehabilitering till egen försörjning. Det 
som förbundet finansierar kompletterar myndigheternas ordinarie verksamhet. Årsredovisningen 
innehåller en översiktlig redogörelse av resultat och verksamhetsutveckling
samt en redovisning av det ekonomiska utfallet för budgetåret 2020. Revisorerna tillstyrker 
att styrelsen och dess ledamöter beviljas ansvarsfrihet. Enligt lag om finansiell samordning 
av rehabiliteringsinsatser ska varje förbundsmedlem var för sig pröva frågan om ansvarsfrihet.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.

Förslag till beslut
Kommunfullmäktige godkänner årsredovisning 2020 för Sjuhärads samordningsförbund.

Kommunfullmäktige beviljar även ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen samt de enskilda
ledamöterna i densamma.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Årsredovisning 2020 Sjuhärads samordningsförbund
 Årsredovisning 2020 fastställd Sjuhärads samordningsförbund
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Skickas till
Kommunstyrelsen
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§88 KS2021/146

Årsredovisning 2020 för Tolkförmedling Väst 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktige godkänner årsredovisning 2020 för Tolkförmedling Väst.
 
Kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för direktionen samt de enskilda ledamöterna i 
densamma.

Ärendet
Tolkförmedling Väst är ett kommunalförbund som bedriver språktolkförmedling och 
översättnings-service. Medlemmar är Västra Götalandsregionen och Göteborgs Stad samt 
ytterligare 38 kommuner i Västra Götalands län, däribland Bollebygds kommun. Tolkförmedling 
Väst leds av en direktion (förbundsstyrelse) som består av förtroendevalda från 
medlemskommunerna och Västra Götalandsregionen. Bollebygds kommun är medlem i 
Tolkförmedling Väst sedan 1 januari 2019. Enligt § 16 i förbundsordningen, som samtliga 
medlemmar godkänt innan inträdet i förbundet, ska alla medlemskommuner godkänna 
årsredovisningen och besluta om ansvarsfrihet för direktionen. Bollebygds kommun har därför 
fått förbundets årsredovisning 2020 för godkännande.
 
Direktionen beslutade på sammanträde 2021-03-26, § 431, att godkänna årsredovisningen för 
2019 och översända den till medlemmarna för godkännande och prövning av ansvarsfrihet.
 
Årsredovisningen innehåller bland annat en förvaltningsberättelse med genomgång av 
verksamhets-mål och måluppfyllelse. Under 2020 utfördes cirka 316 000 uppdrag vilket är 24 000 
uppdrag färre än budgeterat. Det lägre budgetutfallet är relaterat till coronapandemin och dess 
påverkan på kundernas verksamheter och därmed deras tolkbehov. De mest efterfrågade språken 
var arabiska och somaliska. Förbundet har uppnått sex av nio verksamhetsmål. Målet för andel 
hälso- och sjukvårdsuppdrag som utförs av sjukvårdstolkar, nivån på sjukfrånvaron samt HME är 
mål som ej uppfyllts. Förbundet hade 1 204 aktiva tolkar per 31 december. Antalet 
uppdragstagare har ökat under året och förbundet har fått 23 nya auktoriserade tolkar varav en 
har sjukvårdsauktorisation.
 
Den 31 december 2020 hade förbundet ca 5 700 registrerade medlemskunder. Varje månad 
förmedlas uppdrag till ca 1 700 kunder. Totalt köps 99,99 % av samtliga förmedlade uppdrag av 
förbundets medlemmar. Största kunden är Västra Götalandsregionen, som står för ca 75 
%. Under året har 57 personer varit tillsvidareanställda i förbundet vilket motsvarar en 
personalomsättning om 17,4 %. Den totala sjukfrånvaron för 2020 är 6, 7 % vilket är en ökning 
jämfört med föregående år. Coronapandemin har under året påverkat efterfrågan på tolk. Utfallet 
blev ca 316 000 uppdrag, vilket är 24 000 färre än budgeterat. Resultatet för 2020 blev drygt 3,4 
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mkr att jämföra med budgeterat nollresultat.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.

Förslag till beslut
Kommunfullmäktige godkänner årsredovisning 2020 för Tolkförmedling Väst. 
Kommunfullmäktige beviljar även  ansvarsfrihet för direktionen samt de enskilda ledamöterna i 
densamma.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Årsredovisning 2020 Tolkförmedling Väst
 Protokollsutdrag Direktionen Tolkförmedling Väst, 2021-03-26, § 431
 Årsredovisning 2020 Tolkförmedling Väst
 Revisionsberättelse 2020 Tolkförmedling Väst
 Bilaga till revisionsberättelse pwc

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§89 KS2020/212

Svar på motion (-) om tidplan och budget för grundsärskola i 
Bollebygds kommun 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige avslår motionen då motionens intentioner redan är under genomförande.

Ärendet
Mathias Carlzon (-) föreslår i en motion daterad 2020-09-24 att kommunfullmäktige ger 
utbildningsnämnden vissa uppdrag i samband med inrättandet av en grundsärskola i kommunen. 
Uppdraget ska vara att presentera en realistisk tidplan som täcker både utbildning av personal 
samt byggnation/ombyggnation av lokaler samt yttre miljö, något som kräver koordinering och 
input av samhällsbyggnadsnämnden. Utbildningsnämnden ska också presentera en heltäckande 
budget för bildandet/byggandet av den nya grundsärskolan så att kommunfullmäktige kan ge 
utbildningsnämnden dessa medel utöver driftsbudgeten. Uppdraget ska också vara att 
utbildningsnämnden bjuder in till dialog med allmänhet och intresseföreningar på samma sätt 
som man gjort i och med byggnationen den nya idrottshallen.
 
Kommunfullmäktige har remitterat motionen till utbildningsnämnden för handläggning. 
 
Utbildningsnämnden har behandlat motionen på sammanträde 2021-03-22, § 15, och föreslår till 
kommunfullmäktige att anse motionen besvarad.

Förslag till beslut
Ledamöternas förslag till beslut
Michael Plogell (FR) föreslår att kommunfullmäktige ska avslå motionen då motionens 
intentioner redan är under genomförande. Förslaget antas. 
 

Beslutsunderlag
 Motion Grundsärskolan
 §15 UN Motion (-) om tidplan och budget för grundsärskola i Bollebygds 

kommun(151060)
 Motion (-) till Kommunfullmäktige Bollebygds kommun gällande grundsärskolan(150071)
 §134 Kf Inkommen motion: Motion (-) om tidplan och budget för grundsärskola i 

Bollebygds kommun

Skickas till
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Kommunstyrelsen
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§90 KS2021/81

Svar på motion (S) att renovera stora idrottshallen i 
Bollebygdsskolan 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktige avslår motionen.
 
Reservation
Lars-Erik Olsson (S) reserverar sig mot arbetsutskottets beslut till förmån för eget förslag.  
 

Ärendet
Perer Rosholm (S) föreslår i en motion daterad 2021-03-02 att den stora idrottshallen i 
Bollebygdsskolan renoveras och uppfräschas i lämplig omfattning, samt att uppdraget utförs så 
snabbt som möjligt. Stora idrottshallen används intensivt för skolans behov och i föreningars 
viktiga verksamhet med barn och ungdomar. Det intensiva användandet och bristen på underhåll 
har gjort att hallen är hårt sliten. Det har kommit många synpunkter från föreningarna kring 
skicket i hallen. Därför föreslås renovering så snart som möjligt.
 
Kommunfullmäktige har remitterat motionen till samhällsbyggnadsnämnden för handläggning.
 
Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat motionen på sammanträde 2021-04-12, § 87, 
och föreslår till kommunfullmäktige att anse motionen besvarad. Underhållsåtgärder av stora 
idrottshallen vid Bollebygdskolan ska prioriteras utifrån en samlad bild av åtgärdsbehovet för hela 
kommunens fastighetsbestånd.
 

Förslag till beslut
Ledamöternas förslag till beslut
Michael Plogell (FR), med instämmande av Sverre Fredriksson (M), föreslår att 
kommunfullmäktige ska avslå motionen.
 
Lars-Erik Olsson (S) föreslår att kommunfullmäktige ska bifalla motionen.
 
Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag, dels Michael Plogells (FR) m.fl avslagsförslag, 
dels Lars-Erik Olssons (S) bifallsförslag. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner 
att arbetsutskottet beslutar enligt Michael Plogells (FR) förslag.
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Reservation
Lars-Erik Olsson (S) reserverar sig mot arbetsutskottets beslut till förmån för eget förslag.  

Beslutsunderlag
 Motion (S) att renovera stora idrottshallen i Bollebygdsskolan
 §87 SBN Svar på motion att renovera stora idrottshallen vid Bollebygdskolan
 Svar på motion att renovera stora idrottshallen vid Bollebygdskolan
 §31 Kf Motion (S) att renovera stora idrottshallen i Bollebygdsskolan

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§91 KS2021/87

Svar på motion (S) om anläggning av beachvolley- /handbollsplan 
vid Bollebygdskolan 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen tillstyrker samhällsbyggnadsnämndens förslag:
Kommunfullmäktige avslår motionen.
 
Reservation
Lars-Erik Olsson (S) reserverar sig mot arbetsutskottets beslut till förmån för eget förslag. 

Ärendet
Ulf Rapp (S) föreslår i en motion daterad 2021-03-03 att kommunen anlägger en 
beachvolleyplan/handbollsplan vid Bollebygdskolan. Motionären menar att ytan t ex under 
sommartid skulle öppna upp för mer spontanidrott och att skolan på kvällar och helger skulle bli 
en tryggare plats med fler positiva aktiviteter.
 
Kommunfullmäktige har remitterat motionen till samhällsbyggnadsnämnden för handläggning.
 
Samhällsbyggnadsnämnden har behandlat motionen på sammanträde 2021-04-12, § 86, 
och föreslår till kommunfullmäktige att avslå motionen.

Förslag till beslut
Ledamöternas förslag till beslut
Lars-Erik Olsson (S) föreslår att kommunfullmäktige bifaller motionen.
 
Michael Plogell (FR), föreslår bifall till samhällsbyggnadsnämndens förslag att avslå motionen.
 
Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag, dels Lars-Erik Olssons (S) bifallsförslag, dels 
Michael Plogells (FR) om bifall till samhällsbyggnadsnämndens avslagsförslag, Ordföranden 
ställer förslagen mot varandra och finner att arbetsutskottet beslutar enligt Michael Plogells (FR) 
förslag.
 
Reservation
Lars-Erik Olsson (S) reserverar sig mot arbetsutskottets beslut till förmån för eget förslag. 
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Beslutsunderlag
 Motion (S) om anläggning av beachvolley - handbollsplan vid Bollebygdskolan
 §86 SBN Svar på motion om anläggning av beachvolley- handbollsplan vid 

Bollebygdskolan
 Svar på motion anläggning av beachvolley- handbollsplan vid Bollebygdskolan
 §32 Kf Motion (S) om anläggning av beachvolley- /handbollsplan vid Bollebygdskolan

Skickas till
Kommunstyrelsen 
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§92 KS2021/25

Delegeringsrätt till kommunstyrelsen kring eldningsförbud - 
revidering av kommunstyrelsens reglemente 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktige beslutar att följande tillägg görs i kommunstyrelsens reglemente, 7 § 
Delegering från kommunfullmäktige: Meddela föreskrift om förbud, helt eller delvis, mot eldning 
utomhus, om liknande förebyggande åtgärder mot brand, i enlighet med 2 kap 7 § Förordning 
(2003:789) om skydd mot olyckor.

Ärendet
I Förordning (2003:789) om skydd mot olyckor regleras länsstyrelsers och kommuners rätt att 
meddela föreskrifter om förbud helt eller delvis mot eldning utomhus samt om liknande 
förebyggande åtgärder mot brand. Det är kommunen som, efter samråd med räddningstjänsten, 
fattar beslut om eldningsförbud.

En kommun får meddela föreskrifter men lagstiftaren har inte tagit ställning till vilken kommunal 
instans som har rätt att besluta om föreskrifterna. Sveriges Kommuner och Regioners (SKR) 
bedömning är att beslutsrätten att meddela föreskrift om förbud ligger på kommunfullmäktige, 
men om det regleras i nämnds reglemente kan nämnden besluta om föreskrift i enlighet med 
förordningarna. Kommunstyrelseförvaltningen bedömer därför att delegering av rätt att meddela 
föreskrift i enlighet med ovanstående förordning ska föras in i kommunstyrelsens reglemente.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet. 

Förslag till beslut
Kommunfullmäktige beslutar att följande tillägg görs i kommunstyrelsens reglemente, 7 § 
Delegering från kommunfullmäktige: Meddela föreskrift om förbud, helt eller delvis, mot eldning 
utomhus, om liknande förebyggande åtgärder mot brand, i enlighet med 2 kap 7 § Förordning 
(2003:789) om skydd mot olyckor.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 

Beslutsunderlag
 Delegeringsrätt till kommunstyrelsen kring eldningsförbud - revidering av 

kommunstyrelsens reglemente
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Skickas till
Kommunstyrelsen
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§93 KS2021/158

Utbetalning av partistöd 2021 - Sverigedemokraterna 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (SD) för år 2021 med 63 784 kr.

Ärendet
Kommunfullmäktige fastställde i december 2020 bestämmelser för kommunalt partistöd i 
Bollebygds
kommun. Bestämmelserna överensstämmer med kommunallagens krav kring partistöd – att 
partistöd bara betalas ut till ett parti som är en juridisk person, och som har mandat i 
kommunfullmäktige. Vidare regleras i bestämmelserna att varje parti årligen ska lämna en skriftlig 
redovisning som visar att partistödet använts för att stärka det politiska partiets ställning i den 
kommunala demokratin. Redovisningen ska avse perioden 1 januari-31 december och lämnas in 
till kommunstyrelse-förvaltningen inom angiven tid. Redovisningen ska omfatta både det 
partistöd som utbetalats under året och det partiet eventuellt har sparat från tidigare år. En av 
partiet utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen av partiets användning av 
partistödet överensstämmer med syftet med det kommunala partistödet. Granskningsrapporten 
ska bifogas till partiets redovisning.

I beslut i september 2017 beslutade fullmäktige att partistödet ska beslutas om kontinuerligt 
allteftersom enskilt parti inkommit med de handlingar som krävs, vilket Sverigedemokraterna nu 
gjort.

Partistödet består av ett bidrag per parti och ett bidrag per mandat:
44 % av prisbasbeloppet/parti
15 % av prisbasbeloppet/mandat

År 2021 beräknas ett prisbasbelopp till 47 600 kr.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.

Förslag till beslut
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (SD) för år 2021 med 63 784 kr.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
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Beslutsunderlag
 Utbetalning av partistöd 2021 - Sverigedemokraterna
 Granskningsrapport (SD)

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§94 KS2021/114

Utbetalning av partistöd 2021 - Socialdemokraterna 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (S) för år 2021 med 70 924 kr.
 

Ärendet
Kommunfullmäktige fastställde i december 2020 bestämmelser för kommunalt partistöd i 
Bollebygds
kommun. Bestämmelserna överensstämmer med kommunallagens krav kring partistöd – att 
partistöd bara betalas ut till ett parti som är en juridisk person, och som har mandat i 
kommunfullmäktige. Vidare regleras i bestämmelserna att varje parti årligen ska lämna en skriftlig 
redovisning som visar att partistödet använts för att stärka det politiska partiets ställning i den 
kommunala demokratin. Redovisningen ska avse perioden 1 januari-31 december och lämnas in 
till kommunstyrelse-förvaltningen inom angiven tid. Redovisningen ska omfatta både det 
partistöd som utbetalats under året och det partiet eventuellt har sparat från tidigare år. En av 
partiet utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen av partiets användning av 
partistödet överensstämmer med syftet med det kommunala partistödet. Granskningsrapporten 
ska bifogas till partiets redovisning.

I beslut i september 2017 beslutade fullmäktige att partistödet ska beslutas om kontinuerligt 
allteftersom enskilt parti inkommit med de handlingar som krävs, vilket Socialdemokraterna nu 
gjort.

Partistödet består av ett bidrag per parti och ett bidrag per mandat:
44 % av prisbasbeloppet/parti
15 % av prisbasbeloppet/mandat

År 2021 beräknas ett prisbasbelopp till 47 600 kr.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.

Förslag till beslut
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (S) för år 2021 med 70 924 kr.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
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Beslutsunderlag
 Utbetalning av partistöd 2021 - Socialdemokraterna
 Granskningsrapport (S)

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§95 KS2021/162

Utbetalning av partistöd 2021 - Moderaterna 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (M) för år 2021 med 56 644 kr.

Ärendet
Kommunfullmäktige fastställde i december 2020 bestämmelser för kommunalt partistöd i 
Bollebygds
kommun. Bestämmelserna överensstämmer med kommunallagens krav kring partistöd – att 
partistöd bara betalas ut till ett parti som är en juridisk person, och som har mandat i 
kommunfullmäktige. Vidare regleras i bestämmelserna att varje parti årligen ska lämna en skriftlig 
redovisning som visar att partistödet använts för att stärka det politiska partiets ställning i den 
kommunala demokratin. Redovisningen ska avse perioden 1 januari-31 december och lämnas in 
till kommunstyrelseförvaltningen inom angiven tid. Redovisningen ska omfatta både det partistöd 
som utbetalats under året och det partiet eventuellt har sparat från tidigare år. En av partiet 
utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen av partiets användning av partistödet 
överensstämmer med syftet med det kommunala partistödet. Granskningsrapporten ska bifogas 
till partiets redovisning.

I beslut i september 2017 beslutade fullmäktige att partistödet ska beslutas om kontinuerligt 
allteftersom enskilt parti inkommit med de handlingar som krävs, vilket Moderaterna nu gjort.

Partistödet består av ett bidrag per parti och ett bidrag per mandat:
44 % av prisbasbeloppet/parti
15 % av prisbasbeloppet/mandat

År 2021 beräknas ett prisbasbelopp till 47 600 kr.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.

Förslag till beslut
Kommunfullmäktige beslutar om utbetalning av partistöd till (M) för år 2021 med 56 644 kr.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
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Beslutsunderlag
 Utbetalning av partistöd 2021 - Moderaterna
 Granskningsrapport Moderaterna

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§96 KS2017/69

Revidering av ägardirektiv för Gryaab AB 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige fastställer förslag till reviderat ägardirektiv för Gryaab AB.

Ärendet
Göteborgs stad har skickat förslag till revidering av ägardirektiv för Gryaab AB till 
ägarkommunerna. Ägardirektiv är fråga av principiell beskaffenhet och då ärendet rör bolag som 
Göteborgs Stad äger tillsammans med andra kommuner ska ägardirektivet beslutas av 
kommunfullmäktige i respektive delägarkommun. Önskvärt är att samtliga delägares 
kommunfullmäktige har tagit beslut innan sommaren 2021.

Förslaget till ägardirektiv ersätter i ett och samma dokument nuvarande ”Generellt ägardirektiv 
för Renova, Gryaab och Grefab” (från 2010) samt nuvarande specifikt ägardirektiv för Gryaab 
AB. Förslag till ägardirektiv har som utgångspunkt motsvarande struktur och innehåll som 
kommunfullmäktige i Göteborg beslutat om för de av Göteborgs Stad helägda bolagen med 
anpassningar till unika förhållanden, t ex ägarstruktur, i de regionala bolagen. Det föreslagna 
ägardirektivet och strukturen i detta avser bland annat att underlätta för och aktualisera 
förutsättningarna för delägarnas kommunstyrelser och kommunfullmäktigen i dess uppsikt och 
ägarstyrning av de gemensamt ägda verksamheterna.

Göteborgs stad gör den sammanfattande bedömningen att en anpassning av ägardirektiv för de 
regionala bolagen till struktur och innehåll som gäller för helägda bolag i Göteborg, möjliggör 
löpande uppdatering och aktualisering av de regionala bolagens ägardirektiv i anslutning till att 
styrande dokument revideras för Göteborgs Stads helägda bolag. I arbetet med den aktuella 
revideringen har generella principer och krav aktualiserats med hänsyn till kommunallagens 
förstärkta uppsiktsregler över kommun- och landstingsägda bolag. Under november 2020 utgav 
Sveriges Kommuner och Regioner (SKR) dokumentet ”Principer för styrning, kommun- och 
regionägda bolag”, med principer som kan användas som verktyg för arbetet med ägarstyrning. 
De föreslagna ägardirektiven bedöms möjliggöra och stödja utveckling av ägarstyrning och dialog 
i enlighet med SKR:s principdokument. Genom anpassning av standardiserade texter och direktiv 
för de regionala bolagen, med utgångspunkt i texter som tillämpas av Göteborgs stad i relation till 
de helägda bolagen, tydliggörs och struktureras styrningen av de regionala bolagen inom ramen 
för Göteborgs Stads styrsystem.
 
Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut i ärendet.
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Förslag till beslut
Kommunfullmäktige fastställer förslag till reviderat ägardirektiv för Gryaab AB.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Revidering av ägardirektiv för Gryaab AB
 VB: Expediering Göteborgs Stadshus AB 2021-03-22, § 36 - Revidering av ägardirektiv 

för Gryaab AB (3/3)

Skickas till
Kommunstyrelsen
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§97 KS2021/159

Förfrågan från Mölndalsåns vattenråd om finansiering 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen bifaller ansökan från Mölndalsåns vattenråd om finansiering. För Bollebygds 
kommun utbetalas 31 tkr/år, med start från och med 2022, och medlen tas från 
kommunstyrelsens budget.
 

Ärendet
Mölndalsåns vattenråd bildades i december 2008 av Bollebygds kommun, Göteborgs stad, 
Härryda kommun, Lerums kommun och Mölndals stad. Vattenrådet fungerar som ett 
samverkansorgan i syfte att skapa en samsyn och få ett helhetsperspektiv på vattenresurserna 
inom Mölndalsåns avrinningsområde. Vattenrådet ska verka för att vattnet inom Mölndalsåns 
avrinningsområde uppnår och håller en god ekologisk och kemisk status. En central uppgift för 
vattenrådet är att skapa lokal förankring och delaktighet kring vattenfrågor, och att komma med 
synpunkter till Vattenmyndigheten och Vattendelegationen inom Västerhavets distrikt när det 
gäller arbetet med att genomföra Vattendirektivet. För att ta tillvara all den kunskap som finns 
om Mölndalsån, är det viktigt att rådet sprider information inom sina respektive organisationer 
och fångar upp den kunskap som finns inom kommuner, organisationer, företag, markägare och 
övriga.

Under 2019 påbörjades en diskussion i vattenrådet om dess framtida arbete och roll i 
kommunernas gemensamma arbete för att nå en god vattenstatus i dess vattenförekomster enligt 
EU:s Vattendirektiv. För att komma framåt i åtgärdsarbetet krävs mellankommunala samarbeten 
inom avrinningsområdet. Samverkan som sker i vattenråden är en bra grund för en 
vidareutveckling av det mellankommunala åtgärdsarbetet. För att få ett fungerande och effektivt 
vattenvårdsarbete inom Mölndalsåns vattenråd föreslås att en budget, utöver det årliga 
samverkansbidraget från Vattenmyndigheten för Västerhavets vattendistrikt, ska avsättas fr o m 
2022. Förslaget är att kommunernas sammanlagda årliga avgift är baserat på 2 kr/invånare inom 
Mölndalsåns avrinningsområde, avrundat till 350 000 kr. Dessa fördelas så att hälften av avgiften 
baseras på respektive kommuns andel av den totala befolkningen och hälften baseras på hur stor 
andel av avrinningsområdet respektive kommun har. Med en budget skulle vattenrådet kunna 
initiera vattenvårdande åtgärder samt engagera en åtgärdssamordnare på deltid.

För Bollebygds kommun innebär förslaget en årlig kostnad på 31 tkr, fr o m 2022.
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Förslag till beslut
Kommunstyrelsen bifaller ansökan från Mölndalsåns vattenråd om finansiering. För Bollebygds 
kommun utbetalas 31 tkr/år, med start från och med 2022, och medlen tas från 
kommunstyrelsens budget.
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker. 
 

Beslutsunderlag
 Förfrågan från Mölndalsåns vattenråd om finansiering
 Finansiering Mölndalsåns vattenråd
 Arbetsordning för Mölndalsåns vattenråd
 Upptäck Mölndalsåns vattensystem (folder)

Skickas till
Kommunstyrelsen

Page 48 of 52



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Kommunstyrelsens arbetsutskott
Sammanträdesdatum
2021-05-04

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§98 KS2020/280

Akut behov av verksamhetslokaler för individ- och 
familjeomsorgens myndighetsenheter 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen avslår socialnämndens förfrågan kring akut behov av verksamhetslokaler för 
individ- och familjeomsorgen myndighetsenheter. Socialnämndens behov av dessa lokaler finns 
med i den lokalresursplan som kommunfullmäktige antog på sammanträde i april 2021, och 
ärendet är således redan med i utvecklingsarbetet kring användning och behov av kommunala 
lokaler.

Ärendet
Socialnämnden har initierat ett ärende till kommunstyrelsen om akut behov av 
verksamhetslokaler för individ- och familjeomsorgen. Nämnden menar att under den senaste 
tiden har antalet våldsärenden ökat kraftigt vilket ställer högre krav på individ- och 
familjeomsorgens lokaler. Utifrån situationen i samhället ses en stor risk att våldsärenden även 
fortsatt kommer att utgöra en stor andel av verksamhetens ärenden. Personalgruppen har utökats 
kraftigt sedan nuvarande lokaler togs i bruk och det är nu inte längre hållbart ur ett 
arbetsmiljöperspektiv. Personalen tvingas dessutom att kompromissa med ärendesekretessen på 
grund av trångboddhet i lokalerna. Behovet av nya lokaler har uppmärksammats under en längre 
tid och finns med i lokalresursplanen men genom förändringen i ärendetyperna samt en ökad 
belastning av antal ärenden har situationen blivit akut. Då det inte är sannolikt att varken 
ärendetyp eller belastning kommer att ändras till det bättre inom den närmsta framtiden behöver 
åtgärder vidtas så snart som möjligt.

Förslag till beslut
Ledamöternas förslag till beslut
Michael Plogell (FR) föreslår att kommunstyrelsen avslår socialnämndens förfrågan kring akut 
behov av verksamhetslokaler för individ- och familjeomsorgen 
myndighetsenheter. Socialnämndens behov av dessa lokaler finns med i den lokalresursplan som 
kommunfullmäktige antog på sammanträde i april 2021, och ärendet är således redan med i 
utvecklingsarbetet kring användning och behov av kommunala lokaler. Förslaget antas. 

 
 

Beslutsunderlag
 §31 SN Akut behov av verksamhetslokaler för IFO myndighet(SN2020168-3)
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

 Akut behov av verksamhetslokaler för IFO myndighet(SN2020168-1)
 Behovsbeskrivning lokal IFO(SN2020168-2)
 §16 KSAU Akut behov av verksamhetslokaler för individ- och familjeomsorgens 

myndighetsenheter - information

Skickas till
Kommunstyrelsen 
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§99

Dialog/avstämning kring ett av uppdragen i verksamhetsplanen - 
Kommunstyrelsen har i uppdrag ett leda en översyn av 
ungdomsgårdens hemvist utifrån ekonomi och kvalitet - information

Ärendet
Dagens sammanträde
Kommunchef Monica Holmgren önskar dialog och avstämning kring kommunstyrelsens uppdrag 
att leda översyn av ungdomsgårdens hemvist. Ordföranden meddelar att dialogen/avstämningen 
även kommer att ske på kommunstyrelsens sammanträde 2021-05-25. 
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§100 KS2021/90

Protestlista om massagen - diskussion 

Ärendet
Dagens sammanträde
Kommunchef Monica Holmgren informerar om att det 2021-03-29 inkommit en namninsamling 
”Vi-protesterar-Vi Vill  ha kvar vår Massage”!” till kommunstyrelseförvaltningen. Det finns 126 
namn på namninsamlingen. På listorna står det att underskrifterna ska lämnas till ”våra politiker” 
vilket förvaltningen gjort bedömningen är till kommunstyrelsens arbetsutskott (KSAU). KSAU 
har tagit del av namninsamlingen och noterar att det är många medarbetare som är missnöjda 
med att massagen tagits bort.
 
Den information som KSAU och kommunstyrelsen fått är att kommunen erbjöd subventionerad 
massage, utöver friskvårdsbidraget, 2020 och tidigare år. Det är inte vanligt att kommuner 
erbjuder extra tjänster utöver friskvårdsbidraget. Massage ingår dessutom i det utbud som man 
kan välja via Actiway/friskvårdsbidraget. Kostnaden för massagen låg på cirka 260 tkr/år. Det är 
relativt få som nyttjar förmånen men antal tillfällen är betydligt fler, cirka 1100/år. I det 
ekonomiska läge med effektiviseringar och med ovan beskriven bakgrund gjorde 
kommunstyrelseförvaltningen bedömningen att massage som egen förmån utöver 
friskvårdsbidraget kunde tas bort.
 
Information fanns i september 2020 på intranätet att kommunen  inför nästa år skulle se över alla 
personalsocialinsatser. Facken fick information via e-post inför central samverkansgrupp (CSG) i 
september 2020 och sedan har det samverkats under hösten 2020 då frågan varit uppe i 
november och december 2020. KSAU har tagit del av dessa protokoll och man vet att de fackliga 
organisationerna motsatt sig indragning av denna personalförmån, vilket tydligt går att utläsa i 
protokollet från november 2020. Beslutet att dra in på denna personalförmån grundar sig i att det 
var relativt få, till antalet, som nyttjat den samt att massage är en personalförmån som man kan få 
via sitt friskvårdsbidrag.
 
KSAU står bakom ovanstående svar och kommunchefen får i uppdrag att ta upp ärendet som en 
information vid nästa CSG-möte. 
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